
                                               ZÁPISNICA
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice, konaného dňa
17.10.2018 o 16,00 hod. na pôde školy

Účasť: 8 /podľa prezenčnej listiny/
Termín konania: 17.10.2018 o 16,00 hod.
Miesto konania: spoločenská miestnosť ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice

Program:
1. Otvorenie zasadnutia Rady školy
2. Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti školy za šk. r. 2017/2018
3. Školský vzdelávací a výchovný program na školský rok 2018/2019
4. Plán práce školy na školský rok 2018/2019
5. Plán zasadnutí Rady školy na školský rok 2018/2019
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Uznesenie
9. Záver

Materiál predložený riaditeľkou školy:
1. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti základnej školy za šk. r. 2017/2018
2. Inovovaný školský vzdelávací program k 1.9.2018
3. Plán práce školy s platnosťou pre šk. r. 2018/2019

Zápis o priebehu:

K bodu 1
Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá, ktorá privítala
troch nových členov Rady školy (za pedagogických zamestnancov: Mgr. E. Gregušová a Mgr. J. 
Zuštinová, za rodičov: doc. Ing. S. Ručinská, PhD.) i všetkých prítomných a oboznámila ich s 
programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia rady školy s programom súhlasili.

K bodu 2
Riaditeľka školy Mgr. Ľudmila Medvecová predstavila prítomným členom Rady školy dokument
Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti základnej školy za šk. r. 2017/2018 (31 s.).
Prítomní členovia Rady školy predložený materiál vzali na vedomie jednohlasne.

K bodu 3
Riaditeľka školy Mgr. Ľudmila Medvecová oboznámila prítomných s predloženým materiálom
Inovovaný školský vzdelávací program a Výchovný program k 1.9.2018 (43 s.).
Prítomní predložený sumár a komentár riaditeľky školy vzali na vedomie jednohlasne.

K bodu 4
Riaditeľka školy oboznámila prítomných s predloženým materiálom - Plán práce školy na
školský rok 2018/2019
Prítomní predložený sumár vzali na vedomie jednohlasne.



K bodu 5
Predsedníčka Rady školy MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá predstavila návrh termínov zasadnutí
Rady školy na školský rok 2018/2019: 22.1.2019
                                                               9.4.2019
                                                               25.6.2019
Prítomní predložený plán zasadnutí odsúhlasili jednohlasne.

K bodu 6 - 7
Členovia v diskusii prebrali:
         - rozdeľovanie detí 3. a 4. ročníka v ŠKD po 14:30 hod.;
         - neprítomnosť vychovávateliek na úvodných triednych schôdzach všetkých tried;
         - organizáciu oddelení ŠKD;
         - zmeny v školskej jedálni po 1.1.2018 (príprava na “obedy zadarmo“: predĺženie 4.
           prestávky, spustenie skúšobnej prevádzky od XI.2018, registrácia odberu obeda už ráno
           pri vstupe žiaka do budovy);
         - projekt MMK na rekonštrukciu učební školy (IKT: 2, jazyk. učebne: 2, učebňa BIO
           a CHE: 1, šk. knižnica: 1) sa bude realizovať za celkovo 165 800 € v aktuálnom šk. roku,
         - aktuálne sponzorstvo – nákup škrabky do ŠJ, 17 notebookov, aktuálny stav na
           sponzorskom účte školy.
         - riešenie stavu palubovky cez novelu rozpočtu školy;
         - riaditeľské pochvaly ku koncu šk. roka 2017/2018

K bodu 7
a) predsedníčka Rady školy formulovala uznesenie zasadnutia Rady školy takto:
 
                                              UZNESENIE
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice, konaného dňa
17.10.2018 o 16,00 hod. na pôde školy

A) Rada školy berie na vedomie:
1. Správu o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti školy za šk. r. 2017/2018;
2. Školský vzdelávací a výchovný program na školský rok 2018/2019;
3. Plán práce školy na školský rok 2018/2019;
4. Informácie riaditeľky školy.

B) Rada školy ďalej súhlasí:
- s plánom zasadnutí Rady školy v šk. r. 2018/2019 (podľa bodu 5 tejto zápisnice).

C) Rada školy navrhuje riaditeľke:
           a) zabezpečiť a kontrolovať dodržiavanie Vnútorného poriadku školy (vrátane jeho čl. 8
               bod 3.)
           b) zabezpečiť informovanie rodičov prostredníctvom triednych schôdzí o možnosti
               sponzorovania školy priamo cez sponzorský účet školy.

Členovia Rady školy hlasovali o vyššie uvedenom uznesení nasledovne:

Hlasovanie o uznesení zasadnutia RŠ:
Prítomní: 8
Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0



K bodu 9

Všetci prítomní s uznesením súhlasili bez pripomienok, predsedníčka Rady školy
zasadnutie Rady školy ukončila a prítomným za účasť, pripomienky a návrhy poďakovala.

Košice: 21.10.2018

Zapisovateľ: PaedDr. Alexander Suchan                                          -------------------------------------

Zápisnicu overili: MUDr. Magdaléna Galdunová                             -------------------------------------

                              MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá                           -------------------------------
                                              predsedníčka RŠ

Prílohu tejto zápisnice tvoria nasledovné dokumenty:
 Pozvánka na zasadnutie Rady školy dňa 17.10.2018 /zo dňa 12.10.2018/
 Prezenčná listina z tohto zasadnutia /zo dňa 17.10.2018/


